
ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 14-11-2016 

Παρόντες: Βασίλειος Αλεξάνδρου, Φιλίτσα Γιλέκη, Πέτρος Καψούδας, Αλέξανδρος Κοκκόλης, 

Παναγιώτης Κόντρας, Δημήτριος Παλάγκας, Παναγιώτα Χαλιάζη. 

Οι κκ Ιωάννης Γιακαμόζης και Δημήτριος-Χρήστος Σιώτας προσήλθαν κατά τη διάρκεια της 

συζήτησης του 1ου θέματος (ΤΕΧ), το οποίο συζητήθηκε τρίτο κατά σειρά. 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 

1. ΤΕΧ 

2. Κανονισμός σύνταξης ετήσιου Προγράμματος 

3. Καταφύγια (Γρίτσα) 

4. ΤΕΟ 

5. Οικονομικά 

6. Επιστολή Φ. Γιλέκη προς το ΔΣ (28/10/2016) 

7. Διάφορα 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση. Επειδή δεν έχουν προσέλθει 

ακόμη όλα τα μέλη της ΤΕΧ, που είχαν προσκληθεί, η αποφασίζεται να ξεκινήσει η συζήτηση 

από το 3ο θέμα (Καταφύγια) 

 

Θέμα 3ο: Καταφύγια (Γρίτσα) 

Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το ΔΣ ότι ο μισθωτής του καταφυγίου, Π. Ακριτίδης, οφείλει 

περισσότερα από 500€ στον Δήμο Λιτοχώρου από λογαριασμούς νερού που δεν πληρώνει. 

Επίσης, βάσει του συμφωνητικού που έχει υπογράψει θα έπρεπε να έχει πληρώσει μέσα στο 

πρώτο δεκαήμερο του Ιανουαρίου ποσό 180€ που αντιστοιχεί στο χαρτόσημο. Προτείνει να 

γίνει εξώδικο προς τον κ. Ακριτίδη για να πληρώσει αυτά τα ποσά μέχρι μία προθεσμία που 

θα τεθεί. Επίσης, στο εξώδικο να γίνεται υπενθύμιση ότι μέχρι 31/12/2016 θα πρέπει να 

καταθέσει τα 5.οοο€ του μισθώματος. Η πρόταση εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Θέμα 4ο: ΤΕΟ 

Ο κ. Κόντρας ενημερώνει ότι τελείωσε η Σχολή Αναρρίχησης Αρχαρίων, ενώ ξεκινά η 

αντίστοιχη Μέσου Επιπέδου. Επίσης, όλες οι προγραμματισμένες δράσεις έχουν 

ολοκληρωθεί με επιτυχία. Η ΤΕΟ βρίσκεται στη διαδικασία εκπόνησης προγράμματος για το 

2016 και στην επόμενη συνεδρίασή της αυτό θα έχει ολοκληρωθεί. 

Ο κ. Καψούδας ζητά να κλείνουν εγκαίρως τα οικονομικά κάθε εξόρμησης. 

Ο κ. Αλεξάνδρου ζητά να δημοσιεύεται εγκαίρως και το πρόγραμμα. Λέει ότι σήμερα είναι 

Δευτέρα και δεν υπάρχει ακόμη το πρόγραμμα για την Κυριακή. 

Ο κ. Καψούδας ενημερώνει ότι δεν μπορεί να παραστεί στη Γενική Συνέλευση της ΕΟΟΑ ως 

εκπρόσωπος του συλλόγου και ορίζεται ομόφωνα ως εκπρόσωπος ο κ. Κοκκόλης. 

 



Θέμα 1ο: ΤΕΧ 

Προσέρχονται στη συνεδρίαση τα μέλη της ΤΕΧ Κουκουρδής Θεόδωρος, Μπακατσέλος 

Δημήτριος και Χατζηθεόκλητος Ευθύμιος. 

Ο κ. Καψούδας καλωσορίζει τα μέλη της ΤΕΧ και τους ζητά να εκθέσουν την κατάσταση του 

τμήματος χιονοδρομίας. 

Ο κ. Μπακατσέλος εξουσιοδοτείται από τα υπόλοιπα μέλη να μιλήσει και λέει ότι το τμήμα 

χιονοδρομίας έχει δύο σκέλη, την Αθλητική Ομάδα Καταβάσεων και το Φυτώριο.  

Η αθλητική ομάδα περιλαμβάνει διάφορες κατηγορίες και ηλικίες. Πριν από 10 χρόνια η 

ομάδα είχε 35 αθλητές. Από κακούς χειρισμούς τα προηγούμενα έτη υπήρξε διάσπαση και 

σήμερα η αθλητική ομάδα αριθμεί 15 αθλητές, από τους οποίους προπονούνται με τον 

προπονητή του συλλόγου 8-10 αθλητές. Προπονητής είναι ο κ. Ι. Αναστασιάδης, παλιός 

αθλητής του συλλόγου. Οι συνθήκες (οικονομικά, χιονοπτώσεις) δεν βοηθάνε για περαιτέρω 

ανάπτυξη. 

Το Φυτώριο είναι η βάση για την αθλητική ομάδα και είναι το τμήμα που μπορεί να φέρει 

έσοδα στον σύλλογο. Το 2016 δεν έγινε Φυτώριο, γιατί αντί για Ιανουάριο η έναρξη 

μετατέθηκε τον Φεβρουάριο. Η υπόθεση του Φυτωρίου πρέπει να ξεκινά στις 10 Δεκεμβρίου. 

Επιπλέον, δεν χιόνισε αρκετά. Αν συνεχιστεί αυτό, η αθλητική ομάδα θα σβήσει. Τα 

προηγούμενα χρόνια υπήρξαν πολλές αλλαγές υπευθύνων του Φυτωρίου και κόντρες των 

υπευθύνων του Φυτωρίου με τους προπονητές των καταβάσεων. Στο θέμα των Φυτωρίων ο 

ανταγωνισμός είναι σκληρός από άλλους συλλόγους και ιδιωτικές σχολές. Οι ανταγωνιστές 

έχουν κάνει συμφωνίες με σχολεία και έχουν επενδύσει στην αγορά υλικών. Φέτος ο ΕΟΣ 

έκανε μία συμφωνία με το ιδιωτικό σχολείο Καλαμαρί και ελπίζουμε ότι αυτό θα βοηθήσει 

το Φυτώριο. Το πλεονέκτημα του συλλόγου είναι το καταφύγιο στο Σέλι. 

Ο κ. Κοκκόλης συμπληρώνει ότι για το Φυτώριο θα πρέπει να γίνει μία δαπάνη για να 

εκδοθούν ενημερωτικά τρίπτυχα. Ο κ. Μπακατσέλος ανέλαβε να κάνει έρευνα αγοράς και 

σύντομα θα είναι σε θέση να μας ενημερώσει για το κόστος. 

Ο κ. Μπακατσέλος προσθέτει ότι υπάρχει ανάγκη και για υλικά προπόνησης, μία δαπάνη που 

υπολογίζεται σε περίπου 600€. Σημαντική είναι και η απόκτηση ενός ηλεκτρονικού 

χρονομέτρου, που στοιχίζει 3.000€, αλλά αντιλαμβάνεται ότι αυτή τη στιγμή τα οικονομικά 

του συλλόγου δεν το επιτρέπουν. 

Ο κ. Αλεξάνδρου ρωτά τι κοστίζει στον σύλλογο η χιονοδρομία και τι πληρώνουν οι αθλητές. 

Ο κ. Μπακατσέλος απαντά ότι ο κάθε αθλητής χρειάζεται από 3 έως 12 χιλιάδες ευρώ τον 

χρόνο συν τον εξοπλισμό. Ο ΕΟΣ δεν πληρώνει τίποτα από αυτά και ολόκληρο το βάρος το 

επωμίζονται οι γονείς των αθλητών. 

Το φυτώριο στοιχίζει περίπου 50€ το μάθημα. Το ποσό εξαρτάται και από το πλήθος των 

παιδιών. Αυτό περιλαμβάνει μετακίνηση, δάσκαλο, κάρτα lift, κολατσιό και εξοπλισμό σε όσα 

παιδιά δεν έχουν. 

Ο κ. Παλάγκας ρωτά αν μία επένδυση στη χιονοδρομία μπορεί να αποσβεστεί. 

Ο κ. Μπακατσέλος απαντά ότι αυτό εξαρτάται από τις συνθήκες. Αυτή την εποχή δεν είναι 

καλές. Αυτό που ζητά η ΤΕΧ είναι να βρεθεί υπεύθυνος για το Φυτώριο και την ψυχολογική 

υποστήριξη ότι το Διοικητικό Συμβούλιο θα βοηθήσει σε ό,τι χρειαστεί. 

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι η απόσβεση γίνεται μέσω της γενικής λειτουργίας. Ο σύλλογος έχει 

την υποχρέωση να αναπτύξει και τους δύο τομείς, ορειβασία και χιονοδρομία. Το Διοικητικό 



Συμβούλιο θα πρέπει να δει τι περιθώρια έχει και πού θα «επενδύσει». Συγκεκριμένα για τη 

χιονοδρομία θα πρέπει να βοηθήσει εκεί που υπάρχει άμεση ανάγκη. 

Ο κ. Κουκουρδής επισημαίνει ότι η οικονομική κρίση πιθανότατα θα επηρεάσει και τη 

συμμετοχή στο Φυτώριο και κατά συνέπεια το κόστος αυτού. Εδώ, ίσως χρειαστεί η 

συνδρομή του συλλόγου στην κάλυψη του κόστους μεταφοράς. 

Ο κ. Μπακατσέλος προσθέτει ότι το Φυτώριο βγάζει τα έξοδά του με 25 άτομα και πιστεύει 

ότι αυτός είναι ένας εφικτός αριθμός για φέτος. 

Ο κ. Καψούδας λέει ότι ο σύλλογος έχει υποχρέωση να συνδράμει και θα το κάνει. 

Ο κ. Αλεξάνδρου ρωτά τι γίνονται τα παιδιά μετά το φυτώριο. 

Ο κ. Μπακατσέλος απαντά ότι περίπου το 1/5 περνά στην αθλητική ομάδα. 

Ο κ. Καψούδας ρωτά αν μπορεί να οργανωθεί ένα αντίστοιχο Φυτώριο ενηλίκων. 

Ο κ. Μπακατσέλος λέει ότι μπορεί να γίνει, αλλά χρειάζεται διαφήμιση. 

Ο κ. Καψούδας ρωτά αν μπορούν να υπάρξουν και χορηγίες για την αθλητική ομάδα. 

Ο κ. Μπακατσέλος απαντά ότι και αυτό εξαρτάται από τις συνθήκες. 

Ο κ. Κοκκόλης απαντά ότι έχουν γίνει συζητήσεις με τους χορηγούς του μαραθωνίου και 

ελπίζουμε να βοηθήσουν. 

Ο κ. Μπακατσέλος ανακεφαλαιώνει και λέει ότι αυτό που ζητά η ΤΕΧ είναι η έγκριση της 

δαπάνης για το τρίπτυχο και ελπίζει να υπάρχουν αρκετές συμμετοχές στο φυτώριο. 

Τα μέλη της ΤΕΧ αποχωρούν από τον χώρο της συνεδρίασης. 

 

Θέμα 2ο: Κανονισμός σύνταξης ετήσιου Προγράμματος 

Λόγω του προχωρημένου της ώρας αποφασίζεται ομόφωνα το θέμα να συζητηθεί σε 

επόμενη συνεδρίαση. 

 

Θέμα 5ο: Οικονομικά 

Ο κ. Καψούδας ενημερώνει το Διοικητικό Συμβούλιο για τα οικονομικά δεδομένα του 

συλλόγου. Για την περίοδο 27/9/2016 έως 11/11/2016 τα έσοδα του συλλόγου ανήλθαν σε 

8.888,39€ και τα έξοδα σε 11.026,44€.  

 

Θέμα 6ο: Επιστολή Φ. Γιλέκη προς το ΔΣ (28/10/2016) 

Γίνεται ανάγνωση της επιστολής της κ. Γιλέκη, που περιλαμβάνει την απόφαση του 

Διοικητικού Συμβουλίου της 29/02/2016 σχετικά με τη διοργάνωση πολυήμερων 

εξορμήσεων. 

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι η συγκεκριμένη απόφαση είναι παράτυπη, γιατί όταν ελήφθη δεν 

περιλαμβανόταν στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης. Θα πρέπει το Διοικητικό Συμβούλιο 

να πάρει άλλη απόφαση, ώστε να την νομιμοποιήσει. 



Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι το θέμα που θίγει η συγκεκριμένη απόφαση λύνεται σε σχετική 

πρόταση που ετοιμάζεται να καταθέσει προς έγκριση. 

Ο κ. Καψούδας προτείνει να αντικατασταθεί η απόφαση του Φεβρουαρίου, από άλλη που 

θα ληφθεί επί της πρότασης που ετοιμάζει ο κ. Αλεξάνδρου. Η πρόταση εγκρίνεται 

ομόφωνα. 

 

Θέμα 7ο: Διάφορα 

Ο κ. Αλεξάνδρου ενημερώνει το Συμβούλιο ότι έχει γίνει συνάντηση της επιτροπής για την 

έκδοση του «εξώπολις» και έχει καθοριστεί η ύλη. Επίσης, θα πρέπει να γίνει προσπάθεια 

είσπραξης του ποσού των καταχωρίσεων του προηγούμενου τεύχους. 

Συνεχίζοντας, ο κ. Αλεξάνδρου επισημαίνει ότι θα πρέπει η ΤΕΟ να ξεκινήσει και τις 

διαδικασίες για τη διεξαγωγή της Σχολής Ορειβασίας Αρχαρίων και ότι η ΤΕΟ έχει πολύ καιρό 

να συνεδριάσει. 

Ο κ. Κόντρας απαντά ότι η ΤΕΟ θα συνεδριάσει άμεσα, την Πέμπτη 17/11/2016 στις 19:00. 

Ο κ. Καψούδας προτείνει ως ημερομηνία της επόμενης συνεδρίασης του Διοικητικού 

Συμβουλίου στις 28/11/2016. 

Ο κ. Κόντρας προτείνει να γίνονται οι συνεδριάσεις την Τρίτη, γιατί υπάρχουν και θέματα που 

αφορούν τη γραμματεία και δεν θα πρέπει να είναι παρούσα η γραμματέας. 

Ο κ. Καψούδας αντιπροτείνει ότι αν τεθεί θέμα της γραμματείας, εκείνη η συνεδρίαση θα 

γίνει Τρίτη. 

Ο κ. Κοκκόλης αναγιγνώσκει και δύο επιστολές του κ. Σιώτα για τις σχολές ορειβασίας και για 

το υλικό της αποθήκης. Λέει ότι αυτά είναι θέματα της ΤΕΟ και θα συζητηθούν από αυτή. 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, η συνεδρίαση λύεται. 
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